
ZÁPIS Z JEDNÁNÍ ŠKOLSKÉ KOMISE

Termín: 5.4.2023
Místo: zasedací místnost ÚMČ Brno-Líšeň

Přítomní členové:
RNDr. Josef Novák, Markéta Hrdá (online), Iveta Kolářová, Bc. Alena Pokorná, Hana Sosíková, 
Mgr. Bc. Tomáš Anderle, MBA, LL.M., Ing. Bronislav Horák (18.00), Mgr. Tomáš Jager,

Nepřítomní členové: Mgr. Dalibor Leviček, MBA, p. místostarostka Mgr. Alena Stejskalová

Hosté: Ing. Andrea Ondrůjová

Program:
1. Zahájení a schválení programu, prezenční listina
2. Prezentace - Ing. Andrea Ondrůjová
3. Zhodnocení návštěvy a prohlídky ZŠ Novolíšeňská
4. Informace z ÚMČ o stavu školství v Líšni
5. Diskuze
6. Závěr

Adl) Zahájení a schválení programu, prezenční listina
Schůzi zahájil a řídil předseda komise Josef Novák.
Hlasování o schválení programu: přítomno: 7 pro: 7

Ad2) Prezentace - paní Andrea Ondrůjová
Členové školské komise schválili zařazení tohoto bodu do programu.
Paní Ondrůjová prezentovala podporu sportování dětí.
Přišla s návrhem, aby mateřské a základní školy do svého areálu zakoupily a zabudovaly stojany pro 
odkládání kol a koloběžek.

Ad3) Zhodnocení návštěvy a prohlídky ZŠ Novolíšeňská
Přítomní členové komise se na základě informací a prohlídky školy vyjadřovali o ZŠ Novolíšeňská velmi 
pochvalně, včetně koncepce jejího dalšího rozvoje (nutná rekonstrukce vnitřních prostor, 
nástavba/přístavba odborných učeben, sportovní hala). Oceňovali především různorodou nabídku pro 
žáky školního věku, kvalitní pedagogický proces, personální, finanční a materiální zajištění provozu školy. 
Byli spokojeni se všemi informacemi, které jim podali ředitel školy RNDr. Josef Novák a zástupci ředitele 
Mgr. Jana Vildová a Mgr. Martin Vítek.

Ad4) Informace z ÚMČ o stavu školství v Líšni
Tento bod byl z důvodu nepřítomnosti paní místostarostky přesunut na program příští schůze školské 
komise.
Josef Novák pouze předal krátké informace ze setkání ŘŠ s panem starostou a paní místostarostkou, 
které se uskutečnilo 23.2.2023: ocenění žáků, Školní zastupitelstvo MČ, platby na školách, požadavky škol 
na MČ, zápis ukrajinských žáků, rodilí mluvčí, psychologové, asistenti pedagoga, Strategie Líšně-  
dokument Garep, fotovoltaické panely.
Josef Novák podal informace o zápisu na základních školách, který na líšeňských ZŠ proběhne jako



každoročně v jednotném termínu, a to 14.4. -15.4. 2023.
Iveta Kolářová podala informace o zápisu do MŠ, který na líšeňských MŠ proběhne také v jednotném 
termínu, a to 3.5. - 4.5. 2023.

Ad5) Diskuse
Proběhla velmi aktivní diskuze ohledně návrhu paní Ondrůjové.
Členové komise se shodli, že podporovat sportování dětí je chvályhodné, ale v tomto případě by to školy 
zatížilo z mnoha pohledů, a to jsou především důvody finanční, organizační, bezpečnostní, hygienické a 
mnohé další, přičemž sportovní přínos je minimální, neboť dojezdová vzdálenost žáků do škol je velmi 
malá.

Josef Novák požádal o změnu termínu další schůze ze 3.5. na jiný termín. Tuto žádost přítomní členové 
komise akceptovali a domluvili se na termínu 10.5.2023.

Ad6)Závěr
Jednání bylo ukončeno v 19.00 hodin.
Příští schůze je naplánována na 10.5.2023 -17.30 v ředitelně ZŠ Masarova.
Pan ředitel Mgr. Ivo Zálešák podá informace o ZŠ Masarova.

Zapsal: RNDr. Josef Novák
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